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圣诞节即将来临，愿友情的天使：在平安夜给你带来一年三百六十五日的平安与祥和;在圣诞日捎给你的是一生一世的幸福与快乐!这篇关于《平安夜朋友英语祝福语》文章是为您搜集的，希望对大家有所帮助！ 【篇一】 May the Christmas can...
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【篇一】
May the Christmas candle bring you peace and happiness.
愿圣诞之夜的烛光，带给你温馨和芬芳。
Best wishes at Christma.I miss you.
圣诞的祝福，真诚的思念。
Mountains and rivers cannot separate us.Maerry Christmas.
远隔千山万水，也隔不断我对你的思念。祝你圣诞快乐。
Let`s share the happiness of Chirstmas
让我们一同分享这快乐的圣诞
At this happy moment.I miss you very much.
在着幸福的时刻，我更加的怀念你。
May peace and happiness be your every moment of the Christmas tide.
在着特别的日子里，原着小小的圣诞贺卡，带去我对你特别的思念
Stars are shining.May Santa Claus come to you with joys and happiness.
星光闪烁，圣诞老人来到你的床前，将欢乐与祝福，洒满你的房间。
May the spirit of Christmas bring you joys and happiness all through the New Year.
圣诞老人的祝福，陪伴着你，保佑着你，地久天长。
With music,candle and bell may peace and happiness be with you.
乐声环绕，烛光闪烁，钟声飘向远方，让幸福、安康、快乐，降临到你和家人的旁边。
Red candle ,pine tree and Christmas are greeting you,wishing youth and happiness be your.
红烛、松树、圣辰，祝福你，我的友人，青春永驻，幸福长在。
Three hundred and sixty-five miles,everywhere be filled with my season greeting.
Three hundred and sixty-five days,everywhere be touched with my warmest blessing.
365里路，每一步都有我的圣诞祝福;365个日夜，每一天都有我温馨的问候。
More friendship-and friendship-closer and closerto our hearts
圣诞快乐，好友，我们的情谊，更加深厚;我们的心灵，愈加相印。
My wishes come to you with the flying snow.
May you be happy at Christmas and always.
我的心和雪花一起，飘落到你的门前，祝福，等待着你;快乐，每一个圣诞。
Merry Christmas.Many happiness returns of the day.
恭贺圣诞，岁岁似今朝。
May the angel bring you peace,happiness,joys and fortunes.
愿可爱的小天使带给你平安，幸福，快乐和如意。
【篇二】
A Christmas greeting and good wishes to you who is thought about all the year through. Have a beautiful Christmas and a happy New Year.
始终思念你，捎来圣诞佳节最美好的祝福，祝圣诞吉祥，新年如意。
With all good wishes for a brilliant and happy Christmas season. Hope things are going all right with you.
在这辉煌快乐的圣诞佳节，献上一切美好的祝福!祝一切顺心如意!
Here is wishing you all a Merry Christmas and a New Year bright with joy and success.
祝圣诞快乐，新年充满幸福和成功。
A Merry Christmas and a wonderful New Year.
圣诞快乐，新年好!
Christmas comes but once a year. But when it comes it brings good cheer.
圣诞节 一年只有一次，但每次来临都带来喜悦。
A cheery Christmas and the New Year hold lots of happiness for you!
给你特别的祝福，愿圣诞和新年带给你无边的幸福、如意。
May you have the best Christmas ever.
愿你度过最美好的圣诞节!
Much joy to you in the up coming year. May the warmest wishes, happy thoughts and friendly greetings come at Christmas and stay with you all the year through.
让温馨的祝愿、幸福的思念和友好的祝福，在圣诞佳节来到你身边，伴你左右。
【篇三】
1 Wishing you all the blessings of a beautiful Christmas season.
愿你拥有美丽的圣诞所有的祝福。
2　May its blessings lead into a wonderful year for you and all whom you hold dear.
祝福你及你所爱的人新的一年中万事如意。
3　To wish you special joy at the holidays and all year.
祝你在节日和新的一年中享有无限的快乐。
4　Best wishes on this holiday season. 献上最诚挚的节日祝福。
5　Wishing you and yours a merry Christmas this holiday season.值此佳节，祝你全家圣诞快乐。
6　We wish you a merry Christmas. 我们祝你圣诞快乐。
7　Wishing you a beautiful holiday season.节日愉快。
8　Happy holidays! 节日快乐!
9　Season\'s greetings.顺颂时祺。
10　Wishing you a white Christmas.愿你有一个银白色的圣诞。
11　Have you been naughty or nice this year? 你今年乖不乖?
12　Don\'t forget to hang up the sock! 别忘了挂上袜子!
13　We\'ve had a rather uneventful year! 我们度过了平安无事的一年
14　May the holidays fill your heart with happiness.祝您圣诞节日快乐。
15　Merry Christmas, my best friend.
祝我的挚友圣诞快乐。
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